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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  22.02.2021 
 
Prítomní poslanci:        Ing. Michal Dodek,  Ing. Michal Ďurkech, Soňa Jantošová,   
                                    Jana Muráňová, Ing. Tibor Slaninka,  Bc. Vladimír Smatana, Juraj Urík                                    

 
Neprítomní poslanci:   Milan Kušnier  - PN,   Ing. Rastislav Kretík  – nariadená karanténa,   
    
Starosta obce:          Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :    Alena Francová  
 
Občania :                    MUDr.Rastislav Butko                      
 

                  
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
OZ otvoril a viedol  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov.  Poslanci Milan Kušnier a Ing. Rastislav Kretík sa 
ospravedlnili z rokovania OZ z dôvodu PN a nariadenej karantény. Počet prítomných poslancov je 7, OZ je uznášania 
schopné. Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za návrh 
programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Odpadové hospodárstvo obce za rok 2020 
6. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2020 - rozpočtové opatrenia 
7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 - rozpočtové opatrenia 
8. Rozbor hospodárenia obce k 31.12.2020 
9. Žiadosť vlastníkov o odkúpenie parcely KN-C 347/62 v lokalite Rajčula II. do vlastníctva obce za účelom 

vybudovania komunikácie a rozšírenia IBV 
10. Vyhlásenie voľby na pozíciu hlavného kontrolóra obce Plevník-Drienové 
11. Správa o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2020 
12. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách a kontrolnej činnosti za rok 2020 
13. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
14. Diskusia  
15. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 1/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie bola  navrhnutá za predsedu Jana Muráňová , za členov Soňa Jantošová a Juraj Urík. Za 
overovateľov zápisnice Ing. Michala Dodek a Ing. Tibor Slaninka. Zápisom bola poverená Alena Francová. Dal hlasovať 
za predložený návrh a poslanci tento návrh jednomyseľne schválili. 
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Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Jana Muráňová. V minulom roku 2020 sme mali 6 
zasadnutí OZ a prijalo sa spolu 87 uznesení. K jednotlivým bodom sa vyjadril aj starosta obce. Aktuálne evidujeme 
plnenie nasledovných uznesení : 12/2018, 58/2020, 70/2020, 72/2020  a 74/2020. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 2/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 14.12.2020 do dnešného dňa, čiže 22.2.2021. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, na ktorom sme schválili rozpočet obce na rok 2021 sa život v obci a ani 
na úrade nezastavil a pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností 
voči orgánom verejnej správy, iným subjektov a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Žiaľ 
situácia vo svete a aj na Slovensku ohľadom ochorenia COVID-19 sa nezlepšuje preto život a celú spoločnosť stále 
ovplyvňujú protiepidemiologické opatrenia v súvislosti s týmto ochorením. Verím však, že situácia sa postupne začne 
zlepšovať aj vzhľadom k vakcíne a očkovaniu, čo by nám mohlo pomôcť postupne mohli vrátiť k životu pred pandémiou, 
aj keď to určite nebude jednoduché. Na Slovensku je aktuálne potrebné preukazovať sa 7-dňovým negatívnym testom 
na COVID-19, tak naša obec poskytuje pre našich občanov službu  takéhoto testovania každý týždeň a to v priestoroch 
kultúrneho domu. Testovaním v obci chceme občanom pomôcť, aby kvôli potvrdeniu nemuseli cestovať a objednávať sa 
na MOM-ky v meste. Potešiteľný je výsledok z posledného kola testovania, v ktorom sme otestovali 395 občanov a ani 
jeden nemal pozitívny výsledok na COVID-19. Testovanie zabezpečujeme v spolupráci s NsP Považská Bystrica 
a z vlastných financií nakupujeme potrebné osobné ochranné pomôcky a dezinfekciu pre tých, čo zabezpečujú 
testovanie. Úprimne ďakujem všetkým, ktorý nám ochotne pomáhajú so zabezpečovaním testovania v našej obci – 
hlavne doktorom, zdravotným sestričkám, administrátorom, ostatným dobrovoľníkom ako aj zamestnancom obecného 
úradu a poslancom OZ. Vzhľadom k tomu, že sa niektorí zriekli svojich odmien, resp.podporili niektoré zložky v obci 
mohla obec zakúpiť respirátory a rúška pre občanov nad 65 rokov a tým pádom pomohli dvakrát - raz pomocou pri 
testovaní a druhýkrát zrieknutím sa odmeny v prospech tých, ktorí to najviac potrebujú.  

Okrem testovania samozrejme pracujeme aj na ostatných projektoch a prácach súvisiacich s rozvojom obce. 
Dokončili sa stavebné práce na rekonštrukcií pálenice a aj na novom oplotení a príprave pre prístrešok. Teraz budeme 
pokračovať s montážou technológie a vybavovaním potrebných dokladov tak, aby sme spustili najbližšiu páleničiarskú 
sezónu. V areáli MŠ sme upravili plochu pri dielňach pre možnosti parkovania početnej techniky. Na zbernom dvore je 
vybudovaný nový prístrešok pre drvičku stavebného odpadu a rozšírený most za účelom vjazdu a vývozu kontajnerov 
s odpadom obecným traktorom s kontajnerovým nosičom. Keď sme pri odpade úpravu VZN č.4/2019 a zvýšením 
poplatkov za odpad sa znížil rozdiel medzi príjmami a výdavkami, ale aj tak obec stále dotuje nakladenie s odpadom 
z rozpočtu obce viac ako 8,5 tis.€ a to v tom nie sú náklady za služby zberného dvora, ktoré naším občanom 
poskytujeme zdarma. S potešením môžem konštatovať, že v našej obci sa zvýšila miera separácie a za minulý rok 
predstavuje 31,91% a tým sa na tento rok nezvýši poplatok za nakladanie s odpadom v zmysle Nariadenia vlády 
č.330/2018 o ďalších 5 € za tonu. V našej obci sa za minulý rok vyprodukovalo spolu 605 ton odpadu a z toho sa 
vyseparovalo 191 ton odpadu. Stále ešte nie je ukončený projekt rekonštrukcie MŠ a OÚ, teda po administratívnej 
stránke. Pokračujú rokovania s poskytovateľom dotácie, predkladáme potrebné doklady, vyúčtovania, financovanie 
a všetko čo si vyžaduje zmluva o NFP. Verím, že všetko dopadne dobre a nebudeme sa musieť tomuto projektu venovať 
teda okrem predkladania monitorovacích správ a plnenia merateľných ukazovateľov projektu. Máme schválený rozpočet 
na rok 2021, na základe ktorého by sme mali zrealizovať ďalšie naplánované projekty, opravy a investície. Okrem 
schválených prác sa budeme naďalej usilovať o získanie dotácie aj na iné projekty v zmysle aktuálne vypísaných výziev. 
Na zimu sme sa dobre pripravili a zimnú údržbu vykonávame výlučne obecnou technikou a našimi zamestnancami. 
Pripravili sme sa aj na spustenie a prevádzku lyžiarskeho vleku. ale žiaľ prijaté protiepidemiologické opatrenia nám to 
nedovoľujú.  Vlastnými pracovníkmi sme upratovali vnútorné priestory obecných objektov. Vykonali sme tiež revíziu 
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a údržbu kotolní a čistenie komínov. Pomocou vysokozdvižnej plošiny sme demontovali vianočnú výzdobu v obci a stále 
opravujeme aj poruchy verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu. 

Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, vykonali sme inventarizáciu majetku, 
ročné vyúčtovanie poplatkov za odpad, ročné vyúčtovanie energií a nájmov v zmysle nájomných zmlúv, účtovnú 
závierku, rôzne požadované štatistiky, ako aj rozbor hospodárenia, z ktorého opätovne vyplýva kladné hospodárenie 
obce (+120 tis.€). Zvládli sme aj prvú etapu sčítania obyvateľov bytov a domov a tou bolo sčítanie domov a bytov v obci. 
Teraz je spustené samosčítanie obyvateľov a to od 15.2. do 31.3.2021. Tí, ktorí to nestihnú, alebo sa nebudú vedieť 
sami elektronicky sčítať ponúka obec pomoc so sčítaním a to po 1.4.2021. Na obec bolo doručených aj niekoľko žiadostí 
od občanov, ktoré boli súčasťou podkladov na dnešné rokovanie O .a ku ktorým zasadala stavebná a finančná komisia. 
Všetky plánované a tradičné podujatia alebo školenia sú zrušené alebo sa konajú elektronicky. Za dodržania 
požadovaných opatrení sa nám chvalabohu podarilo spustiť prevádzku MŚ a prvého stupňa ZŠ a pevne verím, že už 
bude výučba pokračovať len prezenčne a nebudeme musieť opäť školy zatvoriť. Do ZŠ boli dodané aj nové 
uzamykateľné šatníkové skrinky pre všetkých žiakov. Vzhľadom k tomu, že sme boli v obci zvyknutí na veľa podujatí je 
všetko v obci teraz také pokornejšie a tichšie, ale pevne verím, že sa to čoskoro zmení a budeme si môcť užívať život 
tak ako predtým. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh 
prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. Onedlho k nám príde 
jar, príroda sa začne prebúdzať a začnú prípravy na tradičné jarné práce,  preto všetkým prajem krásne nekovidové 
jarné dni plné zdravia, pokoja, lásky a dobrej nálady. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 3/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5 /   Odpadové hospodárstvo obce za rok 2020 
Starosta oboznámil poslancov so stavom odpadového hospodárstva za rok 2020. Na základe úpravy poplatku za odpad 
VZN č.4/2019 sa podarilo znížiť doplatok obce na odpadové hospodárstva za rok 2020 (v roku 2019 bol rozdiel medzi 
príjmami a výdavkami -17266 € a za minulý rok sa doplatok obce znížil na -8572 €). V priloženom prehľade, ktorý bol v 
materiáloch  nie sú zahrnuté náklady na prevádzku zberného dvora (energie, poistenie, mzda), ale čisto len náklady 
súvisiace s odvozom a likvidáciou odpadu. Miera separácie za minulý rok bola v našej obci takmer 32% čím sme sa 
dostali nad 30% hranicu a tým pádom sa o ďalších 5 € nezvýši poplatok v zmysle Nariadenia vlády SR č.330/2018. 
Diskusia: 
Ing. Michal Ďurkech – sa pýtal, čo je  zarátané v  množstve bio-odpadu, tento prehľad robiť v exceli, aby boli 
porovnateľné aj iné roky a cez ZMOS tlačiť na zmeny v odpadovom hospodárstve, aby sa začali vážiť popolnice, sme 
stále v mínuse a v zákone je, že obec nemôže doplácať na odpadové hospodárstvo  
Starosta – v BRO odpade sú zarátané všetky odpady v obci a evidované na zbernom dvore. Treba uvažovať ako ďalej 
s odpadom a jeho nakladaním, poplatkom a tiež intenzitou zberu a pod.. Zatvorila sa skládka v Mikšovej, zmluvu so 
zberovou spoločnosťou máme do konca tohto roka a potrebné je plniť aj nové povinnosti vyplývajúce zo zmien zákonov 
týkajúcich sa odpadu. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2020 - rozpočtové opatrenia 
Starosta oboznámil poslancov s rozpočtovými opatreniami č.15-16/2020, ktoré sú prílohou zápisnice. Rozpočtové 
opatrenia boli súčasťou pozvánky na rokovanie OZ. RO za rok 2020 sú už súčasťou rozboru hospodárenia obce za rok 
2020  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 5/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 7/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Starosta predložila rozpočtové opatrenia starostu obce č.1/2021 a rozpočtové opatrenia OZ č. I-III/2021. Rozpočtové 
opatrenia  sú samostatnou prílohou tejto zápisnice a súvisia hlavne s projektom MŠ, testovaním na COVID-19, sčítaním 
obyvateľov a domov a tiež  zmenou rozpočtu ZŠ.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 6/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 
K bodu 8/  Rozbor hospodárenia obce k 31.12.2020 
Rozbor hospodárenia obce bol súčasťou pozvánky na zasadnutie OZ.  Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec za celý 
rok 2020 dobre hospodárila o čom svedčí kladný výsledok hospodárenia +120 884 €. Kladný výsledok hospodárenia 
ovplyvnili predaj pozemkov za Váhom, návratná pôžička z MF SR (ta sa síce rovno použila na investičné akcie), ale aj 
nevyčerpanie plánovanej sumy z rezervného fondu (napr. na kúpu technológie do pálenice) a tiež sa nerealizovali 
stavebné práce na ceste Bukovanova. Napriek ťažkému roku hospodárenie dopadlo uspokojivo a uvidíme čo nás čaká 
v tomto roku hlavne čo sa týka financií od štátu z podielových daní FO. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 7/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/ Žiadosť vlastníkov o odkúpenie parcely KN-C 347/62 v lokalite Rajčula II. do vlastníctva obce za 
účelom vybudovania komunikácie a rozšírenia IBV 
 
Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou vlastníkov o odkúpenie parcely KN C č. 347/62 – orná pôda o výmere 
930m2 v  lokalite Rajčula II,. Na túto lokalitu bola v roku 2018 schválená zastavovacia štúdia, kde na uvedenej parcele je 
uvažované vybudovaním komunikácia pre rozšírenie IBV. Vlastníci v žiadosti uviedli, že si inžinierské sitete a štrkovú 
komunikáciu vybudujú na vlastné náklady. Uvedenú žiadosť prerokovala aj stavebná komisia a odporučila odkúpenie 
tejto parcely za podmienky, že vlastníci si vybudujú inžinierske siete a komunikáciu  v zmysle projektu na vlastné 
náklady a zároveň by bolo podmienkou aj odkúpenie pozemkov KN C 347/56 orná pôda o výmere 28m2 a parcely KN C 
347/57 orná pôda o výmerem75m2 z dôvodu ďalšieho rozšírenia IBV v tejto lokalite. 
Diskusia:  
Ing. Ďurkech- máme rozostavané aj iné veci a nemá význam, aby obec kupovala túto cestu pokiaľ nie sú dohodnutí 
vlastníci s vlastníkmi susedných pozemkov.  
Po diskusií boli poslanci  za odloženie rozhodnutia o kúpe tohto pozemku a to z dôvodu, aby bola zabezpečená možnosť 
ďalšieho rozšírenia IBV v tejto lokalite v zmysle územného plánu.. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 8/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu10/ Vyhlásenie voľby na pozíciu hlavného kontrolóra obce Plevník-Drienové 
Hlavnému kontrolórovi obce končí 6-ročné funkčné obdobie a teda podľa zákona OZ musí vyhlásiť novú voľbu na 
hlavného kontrolóra obce. Samotné vyhlásenie a podmienky voľby bolo súčasťou pozvánky a OZ toto vyhlásenie 
schvaľuje uznesením. Termín podania prihlášky na HK je do 9.4.2021 a samotná voľba prebehne na rokovaní OZ 
v piatok 23.4.2021. Všetky náležitosti a postavenie HK zostávajú rovnaké ako končiace funkčné obdobie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 9/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu11/ Správa o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2020 
Starosta oboznámil poslancov  o výsledku vykonanej fyzickej a dokladovej inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu 
majetku a záväzkov obce k 31.12.2020. Správa  zohľadňuje aktuálny stav majetku a záväzkov obce.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 10/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu12/ Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách a kontrolnej činnosti za rok 2020 
Hlavný kontrolór Ing. Milan Kremeň predložil správu o výsledku vykonaných kontrol  a o činnosti hlavného kontrolóra za 
rok 2020. Správy sú prílohou zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 11/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 13/ Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
Starosta oboznámil poslancov so žiadosťami od občanov nasledovne : 
 

 Žiadosť Kamily Oštirovej, Stred 54/38 017 01 Považská Bystrica o odkúpenie časti obecného pozemku za Váhom - 
parcely registra C-KN 1711/10 zastavaná plocha a nádvorie o výmere cca 75 m2. K žiadosti sa vyjadrila aj stavebná 
komisia s odporúčaním predaj schváliť spôsobom hodným osobitného zreteľa, lebo obec pre tento pozemok nemá 
iné využitie Náklady spojené s kúpou pozemku, GP, poplatky si bude hradiť žiadateľ. 

 K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 12/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť Drahomíry Žiačkovej. Plevník-Drienové 396 o odkúpenie obecného pozemku - parcely registra C-KN 995 
ostatná plocha o výmere 79 m2 vedľa jej rodinného domu a cesty. K žiadosti sa vyjadrila aj stavebná komisia 
s odporúčaním zamietnuť predaj, nakoľko sa pozemok nachádza vedľa cesty v ktorej je vedený vodovod a na 
pozemku je tiež odvodňovací rigol. V budúcnosti môže pozemok poslúžiť na vedenie nových inžinierskych sietí 
prípadne rozšírenie cesty ktorá vedie k pozemkom, ktoré môžu byť v budúcnosti použité na rozšírenie IBV v lokalite 
nad školou. Starosta dal hlasovať s výsledkom : proti predaju boli 4 poslanci (Jana Muráňová, Ing. Tibor Slaninka, 
Soňa Jantošová a Bc. Vladimír Smatana), za predaj nebol nikto z poslancov a hlasovania sa zdržali 3 poslanci ( Ing. 
Michal Ďurkech, Ing. Michal Dodek, a Juraj Urík) 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 13/2021 
Hlasovanie za návrh uznesenia :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 

Za : 4  
Jana Muráňová, Ing.Tibor 
Slaninka, Soňa Jantošová 
a Bc. Vladimír Smatana Proti :  0 

Zdržal sa :  3 
Ing. Michal Ďurkech, Ing. 
Michal Dodek, a Juraj Urík 

 
 

 Žiadosť Martina Janíka, Rozkvet 2029/55, 017 01 Považská Bystrica o prenájom nehnuteľnosti – nebytových 
priestorov starej hasičskej zbrojnice za účelom skladovania techniky. K žiadosti sa vyjadrila aj stavebná komisia 
s odporúčaním neschváliť prenájom, nakoľko tieto priestory slúžia ešte na odkladanie obecných zariadení a techniky 
a v blízkej budúcnosti sa uvažuje s asanáciou budovy.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 14/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť PS Kaňa, Plevník-Drienové č.585 na prenájom časti pozemkov – parcely registra E-KN 941 a E-KN 150/2 
trvalý trávnatý porast za účelom vybudovania aklimatizačnej zvernice. Žiadosť bola prerokovaná aj na stavebnej 
komisií, kde bol starosta  požiadaní aby sa informoval na pozemkovom a lesnom úrade OÚ v Považskej Bystrici 
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ohľadom povoľovania a fungovania takýchto zariadení. Starosta oznámil, že na základe informácie z Okresného 
úradu v PB (Ing.Beňadik) má PS Kaňa má zmluvu na výkon práv poľovníctva na celý kataster našej obce do 
30.4.2022 a že na zriadenie aklimatizačnej zvernice je potrebné povolenie pozemkového a lesného odboru 
Okresného úradu životného prostredia. Starosta tiež informoval, že pozemok za Váhom parcela E-KN 150/2 trvalý 
trávnatý porast obec minulý rok predala inému záujemcovi. 
Diskusia : 
MUDr. Rastislav Butko informoval podrobnejšie o predloženej žiadosti a o zriadení aklimatizačnej zvernice - bolo by 
to ohradené pletivom, drevené stĺpy z agátového dreva, žiadne betóny a v prípade, že by to obec by s pozemkom 
mala iný zámer, nie je to  problém odstrániť. Určite by sa postarali o pozemok jeho údržbu a zároveň by tento 
priestor mohol byť vhodný na prechádzky, oddych a tiež vhodný na ukážku života zvierat (napr. návštevy detí z našej 
MŠ a ZŠ) 
p.Muráňová : súhlasím aby sa realizoval takýto zámer v tejto lokalite. 
p.Jantošová – tiež súhlasím 
Ing.Kremeň Milan – v minulosti tam bola zastavovacia štúdia na chaty, čo by nebolo vhodné vzhľadom k blízkym RD. 
Starosta tiež informoval, že treba do stanoviska obce uviesť na aké obdobie udelím súhlas. 
Po diskusií sa pozemok bolo schválené, že OZ súhlasí a obec vydá stanovisko pre Okresný úrad, že súhlasí 
s vydaním povolenia na zriadenie aklimatizačnej zvernice na časti parcely KN-E 941 do 31.12.2025. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 15/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť Michaely Ďurovcovej,  017 05 Kostolec 94 o odpustenie platenia nájmu za kaderníctvo v našej obci z dôvodu 
zákazu vydaného štátnymi orgánmi SR v súvislosti s ochorením COVID-19. Poslanci súhlasil s odpustením platenia 
nájmu v termíne od 1.1.2021 do doby kedy bude platiť zákaz prevádzkovania takýchto služieb. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 16/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť Mariána Jašíka, Plevník-Drienové 573 o odpustenie platenia nájmu za nebytové priestory – pohostinstvo 
Záhrada č.119 z dôvodu zákazu vydaného štátnymi orgánmi SR v súvislosti s ochorením COVID-19. Poslanci 
súhlasil s odpustením platenia nájmu v termíne od 1.1.2021 do doby kedy bude platiť zákaz prevádzkovania takýchto 
služieb a zariadení. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 17/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Starosta oboznámil poslancov, že obec zadáva spracovanie zmien a Doplnok č. 2 Územného plánu obce. Do konca 
februára je možnosť požiadať o dotáciu Ministerstvo dopravy SR na spracovanie doplnku k územnému plánu (80% 
z celkovej obstaranej ceny). K žiadosti o dotáciu je potrebné schváliť uznesenie OZ na proces obstarávania, 
vypracovania a schvaľovania Doplnku č.2 územnoplánovacej dokumentácie obce Plevník-Drienové, ktoré potrvá 
najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 18/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta tiež informoval OZ o pripravovaných projektoch a realizácii na najbližšie obdobie a to nasledovne : 
- vybudovanie prístrešku pre kontajnery v pálenici (uvažované v rozpočte na rok 2021), 
- dokončiť administratívne projekt rekonštrukcie MŠ a OÚ, 
- technológia do pálenice (po zriadení sro-čky), 
- kamerový systém v obci – dobudovať, 
- kanalizácia v obci – doprojektovať nové lokality 
- dokúpiť kompostéry do domácností z dôvodu 100% nakladania s BRO, 
- rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci – žiadosti o cenové ponuky 
- zvážiť možnosť dokončenie oplotenia cintorína a chodníka (odporúčanie stavebnej komisie) 
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- zvážiť pomoc s rekonštrukciou obecného majetku – RD č.262, resp.naspäť odpredať (odporúčanie stavebnej 
komisie) 

- testovanie na ochorenie COVID-19 (každú sobotu v KD) 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 19/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 14/  Diskusia 
- p. Muráňová- na minulom OZ sme riešili fungovanie turistov mali predložiť dokladov a správ o činnosti za posledné 

obdobie a fungovania turistickej chaty 
- Ing.Ďurkech – treba s tým niečo robiť 
- Starosta – pozvem predsedu KST na rokovanie a požiadam ho o predloženie požadovaných informácií 
- p. Muráňová- mali sme zasadnutie kultúrnej komisie a chceli by sme robiť nejaké relácie do rozhlasu  ako hráme 

jubilantom, ku Dňu matiek a iné, keď je teraz taká situácia, že sa ľudia nemôžu stretávať – starosta súhlasí 
- p. Jantošová treba opraviť oceľový most – narovnať zábradlie pri p. Kušnierovi cez potok Drienovka 
- starosta ešte oboznámil poslancov so sťažnosťami občanov, p. Cmarková a p. Kucharík, ktorí majú susedské spory 

už dlhšie ale toto nie je v kompetencii obce, 
- Ing. Slaninka- problém s rôznymi výkupcami, ktorí chodia v sobotu po obci vykupujú železo a obhliadajú domy a 

dvory– treba dať po obci kamery a upozorniť občanov 
 
 
K bodu 15/ Záver 
Starosta ukončil zasadnutie a  poďakoval prítomným za aktívny prístup k riešeniu obecných záležitostí.   
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Dodek           ............................................ 

                           Ing. Tibor Slaninka        ............................................  

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................  

Zapísala :  Alena Francová                  .......................................... 


